
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 18 mei 2016

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (voorzitter), de heer M.J. van Lavieren (lid), de heer J.R. Pardo
Kruidenier (lid), de heer H.F. Verweij (plv lid, aanwezig vanaf 20.00 uur), de heer B.W. de Leeuw (lid),
de heer T. Stam (lid), de heer U. Oflaz (lid), de heer A.C. Strop (lid), mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: de heer F.C. de Gier

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voozitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen verslag 7 april 2016
Besluit
Naar aanleiding van de rondvraag vraagt de voorzitter naar de stand van zaken rond de
BIO cultureel netwerk. De BIO was op verzoek van de raad georganiseerd en wordt nu
wegens andere prioriteiten verzet. Griffie stemt de voortgang af.
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Commissie Samenleving en Bestuur worden samengevoegd. Starttijd is 20.00 uur.
Voorafgaand aan de commissie is een openbare werksessie voor de raad, waarin het
JKC een toelichting geeft op een geformuleerd advies. In de werksessie wordt bepaald
hoe agendapunt 4 van Bestuur (raadsvoorstel beslissingen op bezwaarschriften) verder
wordt behandeld in deze raadsronde.Bestuur: Aanbesteding accountantsdiensten (6)
wordt ingekomen stuk.Samenleving: raadsvoorstel besluit WOB-verzoek wordt
ingekomen stuk. Voorzitter van Bestuur/Samenleving is de heer van
Lavieren.Grondgebied: raadsvoorstel onttrekking uit openbaarheid en financiën
Buitenruimte wordt ingekomen stuk. De raadsinformatiebrieven PALT en Ontwikkelingen
Dijklint worden als bespreekstuk geagendeerd.  

4 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken zullen in de komende raadsronde worden behandeld.

Bespreekstukken

5 Mededelingen burgemeester
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Besluit
Het aangeleverde memo heeft het presidium helaas niet kunnen lezen (stond wel in
ibabs, maar het stuk was niet toegankelijk), de burgemeester licht de situatie mondeling
toe.

De raadsronde van juni wordt doorgenomen, naast de Perspectiefnota zijn er behoorlijk
wat (grote) dossiers die op de agenda staan. Het college wordt gevraagd om mogelijk
een prioritering aan te geven. In het presidium van juni wordt een voorstel voor de
raadsavonden op 21, 28 en 29 juni doorgenomen.

Sluiting

6 Rondvraag
Besluit
De heer Pardo Kruidenier vraagt of de raad geïnformeerd is over het aanwijzen van een
evenemententerrein (kermis bij Landvast). De vraag zal in de commissie Grondgebied
terugkomen.
De griffier zal in het weekbericht een oproep doen om onderwerpen aan te dragen als
thema bij de kraam op het havenfestival in september.
Verder meldt de griffier dat op 6 juni de eerste uitzending is van het radioprogramma De
Wandelgang bij Klokradio, waarin een duo raadsleden met elkaar in debat gaat. In het
weekbericht wordt de raad gevraagd om zich aan te melden voor het programma en om
interessante onderwerpen aan te dragen.

7 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit om 20.45 uur de vergadering.

Pagina 2


